
SCHRIFTELIJKE VRAGEN CDA FRACTIE. 

 

Aanleiding:  

Afgelopen zaterdag, 11 september 2021, is er in de kern Nieuwkoop voor de 20e keer het 

Torenschuddersfeest gehouden met onder andere een gondelvaart en afsluitend vuurwerk 

op de Noordeinder Plas. Het was een groot succes en een prachtige avond en er waren 

massaal positieve reacties. Nu heeft het in de pers gestaan dat het voor het laatste keer is in 

verband met vergunnings- en hulpdienstenproblemen. Diezelfde avond werd in de sociale 

media ruim gedeeld dat het toch niet kan zijn dat zo’n evenement niet meer door kan gaan. 

Vragen: 

Vraag 1: Deelt het college de mening van het CDA  dat het Torenschuddersfeest met 

gondelvaart en afsluitend vuurwerk een belangrijk evenement is voor de inwoners van onze 

gemeente ? 

Vraag 2: Is het college het met het CDA eens dat een dergelijk evenement ook volgend jaar 

doorgang zou moeten vinden ? 

Vraag 3: Wat is de oorzaak dat er gepubliceerd  is dat dit evenement dit jaar voor de laatste 

keer wordt gehouden ? 

Vraag 4: Is het college bereid om er alles aan te doen (uiteraard binnen de wettige kaders) 

om dit evenement volgend jaar weer te faciliteren en ondersteunen zodat het wederom 

weer door kan gaan ? 

Met vriendelijke groet, 

Namens de CDA fractie, 

Arie van Wijk. 


